[image: image1.jpg]a E 1Ll 88 7 E.SUN BANK HONG KONG BRANCH

(INCORPORATED IN TAIWAN, WITH LIMITED LIABILITY)





資 料 分 享 同 意 書 Data Sharing agreement
由於閣下與A.玉山銀行香港分行(以下簡稱本行)之總行、B.本行總行於香港以外地方之分行、C.本行總行之子行、或D.玉山金控關係企業(A至D以下統稱玉山銀行集團)現在及未來不時新增之業務往來，本行得以使玉山銀行集團能夠直接服務及提供閣下更完整多元的金融服務之目的，將閣下之下列資料分享至玉山銀行集團直接服務閣下之用，為達此目的閣下的資料可能會被轉移到香港以外的地區。
閣下下列的資料將會由本行分享至玉山銀行集團作直接服務之用：
1. 公司名/姓名、基本資料、財務背景、聯絡資料等；

2. 與本行往來之産品及服務相關資料及相關帳戶及交易明細；

閣下上列的資料可用作提供本行及玉山銀行集團在《關於個人資料（私隱）條例（「條例」）致客戶的通知》內所載的服務、產品及標的，而上述服務、産品及標的可能由本行、玉山銀行集團分別或共同地提供或徵求。

Due to your present and future business dealing with A) the head office of E.SUN Bank’s Hong Kong Branch (hereafter the “Bank”), B) Branches other than the Hong Kong Branch of the Bank’s head office, C) subsidiaries of the Bank’s head office, or D) affiliates of E.SUN Financial Holding Co., Ltd. (hereafter A-D collectively known as the E.SUN Group), the Bank may, for the purpose of enabling E.SUN Group to provide service to you directly and providing you with better-rounded and diversified financial services, transfer your information as set out below to locations outside Hong Kong for use by the E.SUN Group in direct service.

The Bank will share the following information of yours to the E.SUN Group for use in direct service:

1. Company/personal names, basic information, financial background, contact information, etc.

2. Information of products and services involved in our business dealing with the Bank and relevant account and transaction details.

The foregoing information of you may be used for providing the Bank’s and the E.SUN Group’s services, products, and other targets specified in the“Notice to Customers relating to the Personal Data (Privacy) Ordinance”. The aforementioned services, products, and targets may be separately or jointly provided or solicited by the Bank and the E.SUN Group.
閣下確認已經詳細閱讀並  FORMCHECKBOX 
同意  FORMCHECKBOX 
不同意 本同意書所載有關分享閣下與本行往來之產品及服務等資料予玉山銀行集團作直接服務閣下之用。

This is to certify that you have read through and  FORMCHECKBOX 
agreed   FORMCHECKBOX 
disagreed to this agreement as regards the sharing of your information of products and services involved in your business dealing with the Bank to the E.SUN Group for use in direct service
中英文文義如存在任何差異, 應以中文為準。
The Chinese version shall prevail if there is any discrepancy between the English and Chinese version.
立同意書人戶名 Account Name of the Undersigned：                     
歸戶編號 Base No.：                    
申請人立約簽署 Contract Specimen Signature
個人戶為帳戶持有人親簽/公司戶為公司印章及公司負責人簽署
Personal Account: Signature of Account Holder；Company Account：Signature(s) of responsible person(s) and company chop
西元日期(年/月/日)Date(YYYY/MM/DD)：            
HKACS15(202308V)
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